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Tisztelt Elnök Asszony!

Országgyűiés Hivatala

trk . : 2004 MARC 19.

lromlinys m , K ~94*2-- írásbeli kérdés

„Miért gyengítik a turizmusfejlesztés regionális szervezeteit?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Csillag István gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Meglepődve tapasztaltuk a 2004 . évi költségvetés elfogadása során, hogy a regionális idegenforgalmi

bizottságok forrásait megszüntette a gazdasági tárca .

A parlamenti vitában elhangzott kifogásainkra az volt a válasz, hogy a regionális területfejlesztési

források közé kerültek átcsoportosításra a regionális idegenforgalmi bizottságok által korábban kezelt

termékfejlesztési támogatások .

Az Európai Uniós gyakorlat a régiók szerepének erősítését, a kistérségek érdekérvényesítő

képességeinek növelését célozza . Véleményem szerint a Kormány az irányú tevékenysége, miszerint a

RIB-ek szerepét csökkenti az Európai Uniós elvárásoknak nem felel meg .

Kérdezem ezért tisztelt miniszter urat :

Mi indokolja a regionális idegenforgalmi bizottságok fejlesztési forrásainak elvonását?

Nem ellentétes-e a régiók gyengítése az Európai Uniós gyakorlattal szemben?

Címkézhetőek-e a turisztikai fejlesztési források a regionális területfejlesztési tanácsok pénzügyi

keretei között?

Milyen munkát vár a regionális idegenforgalmi bizottságoktól?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . március 17 .

Bánki Erik
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